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Geachte raadsleden, 
 
 
Op dinsdag 17 december 2013 heeft u via onze afdeling communicatie een persbericht ontvangen 
over de subsidieaanvraag van Fidessa over 2014. Het college had het voornemen om deze aanvraag 
af te wijzen en het onderliggende subsidiebesluit in te trekken. Dit voornemen is door het college op 
23 december 2013, naar aanleiding van de zienswijze van Fidessa, omgezet in een definitief besluit. 
Het gevolg hiervan is dat Fidessa in 2014 geen subsidie meer ontvangt. Dit besluit heeft 
verstrekkende gevolgen voor Fidessa en daarom was het voor het college een moeilijk besluit. Toch 
zijn wij er van overtuigd dat dit besluit goed is. Op deze manier kunnen wij zoveel mogelijk 
welzijnsactiviteiten bieden aan de inwoners van onze gemeente, binnen de door u gestelde beleids- 
en financiële kaders. 
 
In dit memo willen we u de achtergronden en de recente gebeurtenissen schetsen, die ten grondslag 
liggen aan ons besluit. Dit om u te informeren over de ontstane situatie. 
 
In december 2012 hebben wij al onze subsidierelaties in het sociaal domein opgezegd. Hierbij hebben 
wij aangegeven een afbouwperiode van drie jaar te hanteren. In 2013 kreeg iedere subsidieontvanger 
nog 100% van het oude budget, in 2014 66%, in 2015 33% en vanaf 2016 is de subsidie tot nul 
afgebouwd. Binnen het beschikbare budget hebben wij gevraagd om verandering en 
vernieuwing/innovatie. Het resultaat van deze afbouw en de opbouw is een nieuwe welzijnssituatie in 
2016, waarbij niet het aanbod vanuit welzijnsorganisaties, maar de vraag vanuit de inwoners centraal 
staat. Wat er gebeurt is belangrijker dan wie het doet. 
 
De afgelopen periode hebben wij samen met Fidessa naar oplossingen gezocht om het eerste jaar 
van de afbouw voor hen zo dragelijk mogelijk te maken. In gezamenlijkheid zijn er twee speerpunten 
benoemd: vrijwilligers en jongeren. Daarnaast is afgesproken dat het beheren/exploiteren van 
accommodaties uit de taken van Fidessa zou verdwijnen; dit is immers geen onderdeel van wijkgericht 
werken en paste niet binnen de kerntaak van Fidessa. Verder hebben we de taken Vluchtelingenwerk 
elders ondergebracht en het VVE-consulentschap stopgezet. Fidessa heeft aangegeven dat deze 
maatregelen voldoende ruimte gaven om de overige taken te kunnen blijven uitvoeren. Op 5 juni is het 
nieuwe budget (de oorspronkelijke subsidie (66%) voor 2014 min de taken die Fidessa niet meer zou 
uitvoeren) vastgesteld. Herhaaldelijk is hen verzocht om met een afbouwplan, met scenario's en 
financiële gevolgen te komen. Dit verzoek is op 15 juli 2013 nog eens neergelegd in een brief aan 
Fidessa. Fidessa heeft een dergelijk afbouwplan nooit ingediend.  
 
Wij zijn er van overtuigd dat de benodigde veranderingen in het sociaal domein alleen kunnen slagen 
wanneer de verschillende partijen samenwerken. Vandaar dat wij onze welzijnsorganisaties gevraagd 
hebben om samen een subsidieaanvraag in te dienen. Deze hebben wij eind augustus ontvangen. 
Helaas bood deze gezamenlijke aanvraag ons niet wat wij hadden gehoopt. Vernieuwing en een blik 
over de individuele organisaties heen ontbraken. Wij hebben deze aanvraag afgewezen en de 
verschillende welzijnsorganisaties gevraagd een individuele aanvraag in te dienen. Die van Fidessa 
hebben wij op 29 november jl. ontvangen. 
 
De subsidieaanvraag van Fidessa over 2014 bevatte grofweg twee posten. Allereerst ca. € 234.000 
voor welzijn, dat gebruikt zou worden voor buurtbemiddeling en wijkgericht werken. Daarnaast ca. € 
220.000 dat zou worden gebruikt voor andere zaken dan het welzijnswerk, namelijk frictie- en 
afvloeiingskosten.  



 
Het college hecht sterk aan het welzijnswerk in Oude IJsselstreek. Vooral activiteiten die onze 
inwoners in hun kracht zetten, vinden wij erg belangrijk. Wij zien in de subsidieaanvraag 2014 in 
menskracht en activiteiten niet terug wat wij verwachten van het welzijnswerk. Activiteiten met 
betrekking tot o.a. de speerpunten vrijwilligers, ouderen en jongeren zouden niet meer uitgevoerd 
worden. Het college heeft dan ook besloten om de ingediende subsidieaanvraag af te wijzen en de 
daaronder liggende subsidiebeschikking in te trekken. Concreet betekent dit dat Fidessa dan in 2014 
geen subsidiegelden meer krijgt. 
 
Fidessa heeft aangegeven dat het stopzetten van subsidies een faillissement zal betekenen. Dit 
vinden wij vervelend, maar het gaat ons om de welzijnsactiviteiten die voor onze inwoners 
beschikbaar zijn. Het college heeft het ambtelijk apparaat dan ook opdracht gegeven om snel met een 
oplossing te komen om de continuïteit van de welzijnsactiviteiten te boren en zo ook de lokale kennis, 
kunde en netwerken in stand te houden. Een plan hiervoor moet in januari 2014 klaar zijn. De directie 
van Fidessa heeft in december aangegeven dat zij verwacht dat Fidessa medio februari 2014 ophoudt 
te bestaan. Tot die tijd blijven de medewerkers hun werk zoveel mogelijk doen. Dit geeft ons de tijd en 
ruimte om te zoeken naar een goede oplossing. Wij zullen u hierover nader informeren.  
 
  


